

## Job Advertisement: Lecturer in Arabic Language for Non-Arabic Speakers: Position: (1)

**Islamic University of Kenya**  
P.O. Box 884-00242, Kajiado, Kenya

The Islamic University of Kenya (IUK) is seeking a qualified and enthusiastic **Lecturer in Arabic Language for Non-Arabic Speakers** to join our academic team. This is a full-time position based at our Kajiado campus.

### Key Responsibilities:

- Teach Arabic language courses tailored for non-Arabic speakers.
- Develop and deliver engaging course content for both in-person and online/distance learning (ODEL) formats.
- Create interactive online learning materials, including lessons, exercises, and assessments
- Mastery of the English language will be an added advantage.
- Provide academic support and language tutoring to students.
- Monitor student progress and adapt teaching methods to meet individual needs.

### Qualifications:

- Master's degree in Arabic Language, Linguistics, or a related field.
- Degree certificates must be equated by the CUE if they are foreign earned.
- Experience in teaching Arabic to non-Arabic speakers.
- Proven ability to create and deliver content for online and distance learning platforms.
- Strong communication and organizational skills.
- Proven ICT skills.
- Working knowledge on Learning Management System (LMS) platforms to undertake Online and ODeL teaching.

Interested candidates should submit their **CV** and **cover letter** to:

### The Human Resources Manager

Islamic University of Kenya  
Email: [hr@iuk.ac.ke]

**Deadline:** 31<sup>st</sup> December 2024



 P.O.Box: 884-00242  
Kitengela, Kenya  
 +254 707 267957  
 +254 20 2110965

 info@iuk.ac.ke

 kisaju,  
Nairobi - Namanga Highway  
Kajiado County, Kenya

We teach a thousand to educate a million

## ثالثاً: محاضر في اللغة العربية لغير الناطقين بالعربية (وظيفة واحدة)

### المسؤوليات والمهام

- تدريس مقررات اللغة العربية الموجهة لغير الناطقين بالعربية.
- تطوير وتقديم محتوى دراسي شيق لكل من الدورات الحضورية والدورات عبر الإنترنت/التعليم عن بُعد. (ODeL)
- إنشاء مواد تعلم تفاعلية عبر الإنترنت، بما في ذلك الدروس، والتمارين، والتقييمات.
- إتقان اللغة الإنجليزية سيكون ميزة إضافية.
- تقديم الدعم الأكاديمي والاستشاري للطلاب.
- متابعة تقدم الطلاب وتعديل أساليب التدريس لتلبية احتياجاتهم الفردية.

### المؤهلات:

- درجة الماجستير في اللغة العربية، تخصص اللغة العربية للناطقين بغيرها.
- يجب معادلة الشهادات من قبل هيئة التعليم العالي (CUE) إذا كانت مكتسبة من مؤسسات تعليمية خارج كينيا .
- خبرة في تدريس اللغة العربية لغير الناطقين بها لا تقل عن 4 سنوات.
- القدرة المثبتة على إنشاء وتقديم المحتوى على منصات التعليم عن بُعد.
- مهارات تواصل وتنظيم قوية.
- مهارات تكنولوجيا المعلومات (ICT) مثبتة.
- معرفة عملية بمنصات نظم إدارة التعلم (LMS) لإجراء التدريس عبر الإنترنت والتعليم عن بُعد. (ODeL)

على المهتمين إرسال سيرتهم الذاتية وخطاب الطلب إلى:  
مدير الموارد البشرية  
الجامعة الإسلامية في كينيا  
البريد الإلكتروني: [hr@iuk.ac.ke]  
الموعد النهائي للتقديم: 31 ديسمبر 2024م

